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CAPÍTOL 1 
 

 

1.- FES UN RESUM DEL QUE HEM LLEGIT 
 
_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________ 

 

 

2.- SAPS QUÈ ÉS UNA LLEGENDA? EN CONEIXES ALGUNA? 

ESCRIU-LA. 

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________ 
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3.- ELS FETS D’AQUEST CAPÍTOL ES SITUEN AL SUD-OEST DE 
L’ANGLATERRA, SITUA-LA EN EL MAPA. 
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4.- DICCIONARI 
 

PARAULA DEFINICIÓ 

ERMOT 
 

CRIAT 
 

TEMOR 
 

 
 

5.- CONTESTA : 
 

 V F 

Hug Baskerville era un home molt ric i molt bo.   

Un dia, va veure una noia que li va agradar i la va raptar, però ella es va escapar.   

Va demanar ajuda al dimoni per trobar-la.   

Va perseguir la noia amb un exèrcit de soldats.   

Un enorme gos negre, amb els ulls vermells, es va posar a perseguir la noia.   

Els criats van trobar Hug i la noia morts en un ermot.   

 
 

6.- CLASSIFICA ELS NOMS SEGONS SIGUIN PROPIS O COMUNS: 
 
GOS  BASKERVILLE  ANGLATERRA  MANSIÓ   
 
 CAVALL FAMÍLIA HUG  DIMONI 
 

NOMS PROPIS NOMS COMUNS 
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7.-  TORNA A ESCRIURE EL TEXT POSANT LES MAJÚSCULES ON 
CALGUI : 
 
Aquesta història va passar fa gairebé tres segles al comtat de devon, situat al sud-oest 
d’anglaterra, a les propietats de la família baskerville. 
 
_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________ 

 

8.- TROBA LA FRASE AMAGADA : 
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CAPÍTOL 2 i 3 
 

 

1.- FES UN RESUM DEL QUE HEM LLEGIT 
 
_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________ 

 

 

2.- A LA LECTURA ES DESCRIU EL DOCTOR MORTIMER, COM ÉS? 

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________ 

 

3.- FES UNA DESCRIPCIÓ D’ALGUN COMPANY DE LA TEVA 
CLASSE. 
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_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________ 

 

4.- DICCIONARI 
 

PARAULA DEFINICIÓ 

MAJORDOM 
 

MANUSCRIT 
 

ENSURT 
 

 

5- CONTESTA : 
 

 V F 

Sherlock Holmes és un detectiu molt famós.   

L’ajudant de Sherlock Holmes és un advocat que es diu Watson.   

El doctor Mortimer té un document que explica la llegenda dels Baskerville.   

Sherlock Holmes creu molt en les llegendes.   

El doctor Mortimer va trobar el cadáver de Sir Charles al costat d’un gos.   

 
 

6- EL GÈNERE: MASCULÍ I FEMENÍ. 
Els noms (o sustantius) poden ser masculins o femenins. Completa la taula. 
 
 

MASCULÍ FEMENÍ 

BOTIGUER  

 NEBODA 

RUS  

AMIC AMIGA 

GOS  
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DOCTOR  

 AJUDANTA 

MAJORDOM  

 ANGLESA 

 

7.- SOPA DE LLETRES : 

MORTIMER   HOLMES 
LLEGENDA   MANUSCRIT 
ENSURT   BASKERVILLE 
HUG    GOS 
ERMOT   PETJADA 
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CAPÍTOL 4 i 5 
 
 

1. FES UN RESUM DEL QUE HEM LLEGIT 
 
_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________



                                                                                     EL GOS DELS BASKERVILLE 

 

 10 

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________ 

 

2. EL DISCURS DIRECTE I L’INDIRECTE. 

Moltes vegades, en les narracions es reprodueixen les paraules dels personatges. 

Aquesta reproducció es pot fer de dues maneres: 

- reproduint les paraules dels personatges: discurs directe 

- o explicant indirectament què han dit: discurs indirecte  

En quin tipus de discurs penses que està escrit el llibre « El gos dels Baskerville »? 

 

_______________________________________________________________________ 

 
 
 
 
 
 

3. DICCIONARI 
 

PARAULA DEFINICIÓ 

HEREU 

 

AVANTPASSATS 

 

CARRUATGE 
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CONSELL 

 

NEBOT 

 

 
 

4. LES VEUS DELS ANIMALS (ACTIVITAT PDI) 
Relaciona els animals amb les seves veus: 
 

ANIMAL 
 

VEU 

LLOP UDOLAR 

GAT PIULAR 

GOS ESCATAINAR 

OVELLA RENILLAR 

POLLET BORDAR 

LLEÓ MUGIR 

GALLINA MIOLAR 

ASE RUGIR 

CAVALL BELAR 

BOU BRAMAR 

 

 
5- LA FAMÍLIA. Completa l’arbre genealògic. 
(ACTIVITAT PDI) 
http://www.edu365.cat/primaria/muds/catala/familia/index.htm# 
 

http://www.edu365.cat/primaria/muds/catala/familia/index.htm
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QUINS PARENTIUS APAREIXEN EN LA PÀGINA 18 DEL LLIBRE ? 
 

_________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________ 

 

 

 

 

ET VEUS EN COR DE FER L’ARBRE GENEALOGIC DE LA TEVA FAMILIA ? 
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CAPÍTOL 6 i 7 
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1.- FES UN RESUM DEL QUE HEM LLEGIT 
 
_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________ 

 

2.- ELS MITJANS DE TRANSPORT 
 
PER ANAR DE LONDRES FINS A LA MANSIÓ DELS BASKERVILLE, ELS PERSONATGES 
UTILITZEN DOS MITJANS DE TRANSPORT, QUINS SON? 
 

 
FES UNA LLISTA DELS MITJANS DE TRANSPORT QUE CONEIXES I CLASSIFICA’LS 
 

MITJANS DE TRANSPORT 

TERRESTRES AERIS MARÍTIMS 

   

   

   

   

   

   

   

 

 
3.- DICCIONARI 
 

PARAULA DEFINICIÓ 

COMTAT 
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CAÇAPAPALLONES 

 

AIGUAMOLLS 

 

INDISCRET 

 

MALÈVOLAMENT 

 

 
 
4.- CONTESTA: 
 
 

 v f 

A Baskerville hi van anar Sir Henry, el Dr. Mortimer, Sherlock Holmes i el Dr. Watson.   

A l’estació hi havia tres soldats armats que els esperaven.   

Per anar a la mansió van pujar en un carruatge.   

La mansió la cuidaven el majordom i la seva dona.   

Tota la nit es va sentir una dona plorant.   

El Sr. Stapleton vivia en una casa a l’ermot, amb la seva dona.   

Un naturalista és una persona que es dedica a estudiar la natura.   

 
 
 
 
 
 

5- EL VERB. 
 
El verb és la paraula que ens indica una acció: cantar, escriure, menjar…. 
 
ENCERCLA ELS VERBS D’AQUEST FRAGMENT DEL TEXT. 
 
Sir Henry, Watson i Mortimer  
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van agafar el tren cap a Baskerville.  

En arribar-hi, a l’estació van veure dos soldats armats  

que vigilaven a tothom que pujava i baixava del tren. 

Buscaven un criminal 

Que s’havia escapat de la presó del comtat. 

Es deia que l’havien vist per les terres  

dels Baskerville. 

 
ESCRIU ELS VERBS QUE HAS TROBAT: 
 
 
_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________ 

 
ACTIVITAT PDI: EL VERB 
 

 

 

 

 

 

6.- CRUCIGRAMA : 
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HORITZONTAL 
 
3. SOBRESALT, IMPRESSIÓ DE POR SOBTADA 
6. VEHICLE TIRAT PER CAVALLS 
8. BOSSA DE XARXA PER AGAFAR PAPALLONES 
9. DOCUMENT ESCRIT A MÀ 
10. CRIT LLARG QUE FAN ELS LLOPS 
 
 
VERTICAL 

 
1. TRACTAMENT QUE ES DÓNA A CAVALLERS 
2. SENYALS QUE DEIXEN ELS PEUS A LA TERRA 
4. TROS DE TERRA SENSE VEGETACIÓ 
5. ALGÚ QUE REP UNA HERÈNCIA 
7. TERRENY INUNDAT A LA VORA DEL MAR
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CAPÍTOL 8 i 9 
 

1.- FES UN RESUM DEL QUE HEM LLEGIT 
 
_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________ 

 

2.- LES ABREVIATURES 
 
LES ABREVIATURES SON REPRESENTACIONS ABREUJADES DE PARAULES,  
COMPLETA: 
 

ABREVIATURA SIGNIFICAT 

Dr.  

Sr.  

C.  

Km.  

ESO  

Pàg.  

h.  
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3.- DICCIONARI 
 

PARAULA DEFINICIÓ 

GEMEGAR 

 

TURÓ 

 

FUGITIU 

 

 
 
 

4- DICTAT PREPARAT 
LLEGEIX EL DICTAT AMB ATENCIÓ. EL FAREM EN UN FULL A PART. 

 
Havia parat de ploure 
I ara al cel brillava la lluna plena. 
Els dos homes miraven a un costat i l’altre; 
Tot semblava tant misteriós! 
De sobte, Watson va veure 
Un home alt i prim dalt d’un turó. 
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CAPÍTOL 10 i 11 
 

 

1.- FES UN RESUM DEL QUE HEM LLEGIT 
 
_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________ 

 

 
2.- FRASES FETES: ESCRIU LES FRASES  FETES QUE CONEGUIS I  
EL SEU SIGNIFICAT. 
 

PLOURE A BOTS I BARRALS PLORE MOLT, FER UN GRAN XÀFEC 
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CAPÍTOL 12 i 13 
 

 

1.- FES UN RESUM DEL QUE HEM LLEGIT 
 
_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________ 

 

2.- DICCIONARI 
 

PARAULA DEFINICIÓ 

EMPAL·LIDIR 

 

DESMAIAR 

 

ESPIAR 

 

AMANT 

 

INDIVIDU 
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3.- CONTESTA 
 V F 

Watson va seguir la pista de l’home alt i prim que havia vist al turó.   

Dins de la cova va trobar un paper que parlava d’ell.   

Dins de la cova hi vivia un nen.   

L’home alt i prim del turó era Sherlock Holmes.   

Sherlock s’havia amagat perquè no confiava en el Dr. Watson.   

La Sra. Stapleton és la germana del Sr. Stapleton.   

La Sra. Lyons i el Sr. Stapleton son amants.   

El Sr. Stapleton amaga moltes coses.   

 
4- L’ADJECTIU. 
 

És la paraula que acompanya el nom i ens en diu una qualitat.  
Les qualitats que diu del nom poden referir-se: 

 
-Al color: gata negra 
-A la forma: cara rodona. 
-A la mida: vestit petit. 
-Al caràcter: nen amable. 
-A l’estat: dia alegre. 
 
ENCERCLA ELS ADJECTIUS D’AQUEST TEXT. 
 
 
La casa groga és del meu cosí. 

Posa-li el ratolí nou a l’ordinador. 

M’agrada treballar amb una pantalla gran. 

El pà de motlle és quadrat. 

El mestre nou és molt alt. 
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COMPLETA LA GRAELLA: 
 

MASCULÍ  FEMENÍ  MASCULÍ  FEMENÍ 
SINGULAR  SINGULAR  PLURAL  PLURAL 
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CAPÍTOL 14 i 15 
 
 

1.- FES UN RESUM DEL QUE HEM LLEGIT 
 
_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________ 

2.- DICCIONARI 
 

PARAULA DEFINICIÓ 

XISCLE 

 

XIUXIUEJAR 

 

BOCATERROSA 

 

CAUTELÓS 

 

FUGITIU 
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ACOMIADAR-SE 

 

 
 

3.- PARAULES AMB X 
 

ESCRIU X O IX: 

MADU____A   PLAN____A  CO____Í  RE____A ____AROP 

PE____  ____EMENEIA  VA____ELL PUN___Ó  CALA____ 

____AR____A  CU____A  ____AVIER ___OP  DIBU____ 

 

 

 

CLASSIFICA AQUESTES PARAULES AMB X O IX: 
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4.- L’ARTICLE 
 
DAVANT DELS NOMS FEM SERVIR ELS ARTICLES. 
PODEN ESSER DETERMINATS, PER ALS NOMS CONEGUTS -EL/L’/LA/ ELS/LES- I 
INDETERMINATS, PER ALS NO CONEGUTS –UN/UNA/ UNS/UNES. 
 
CLASSIFICA LES PARAULES SEGONS L’ARTICLE QUE PUGUEM UTILITZAR: 
 
XISCLE  NÚVOLS COVA  GOS  LLUNA  BARBA   
LLUMÍ  AIGUA  JAQUETES ERMOT CIGAR  HOME  
ASSASSÍ FUGITIUS GERMANA SENYORETES MANSIÓ ROBA  
PANXES AMANT CASES  ROCA  DOCTOR AMICS 
 

ARTICLES DETERMINATS 

EL L’ LA ELS LES 

     

 

 
ARTICLES INDETERMINATS 

UN UNA UNS UNES 
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CAPÍTOL 16 I 17 
 

 
1.- ENDREÇA LES FRASES: 
 
CAPÍTOL 16 
 

 
HOLMES LI DEMANA A SIR HENRY QUE TORNI DEL SOPAR 
CAMINANT. 

 
SHERLOCK HOMES S’ADONA QUE EL SR. STAPLETON ÉS 
UN BASKERVILLE. 

 ELS STAPLETON HAN CONVIDAT SIR HENRY A SOPAR. 

 
SHERLOCK HOLMES I EL DR.WATSON VOLEN MARXAR A 
LONDRES. 

  

 
CAPÍTOL 17 
 

 HOLMES LI EXPLICA A L.L. QUE STAPLETON ESTÀ CASAT. 
 STAPLETON I LAURA LYONS ES VOLIEN CASAR. 

 
HOLMES DEMANA A LA POLICIA QUE VINGUI A 
BASKERVILLE. 
 

 
LAURA LYONS CONFESSA QUE STAPLETON VA ESCRIURE 
LA CARTA CREMADA. 
 

 
 

2.- TORNA A ESCRIURE LES FRASES COM LES HAS ENDREÇAT 
 
_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________
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_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________ 

 
3.-  LA COMUNICACIÓ 
 
UN TELEGRAMA  ÉS UN ESCRIT ENVIAT PER TELÈGRAF, UN 
APARELL QUE SERVIA PER TRASMETRE MISSATGES A TRAVÉS 
D’UN FIL ELÈCTRIC. ÉS DONCS UNA MANERA DE COMUNICAR-
NOS AMB UN ALTRE PERSONA. 
DE QUINA ALTRE MANERA PODEM COMUNICAR-NOS 
ACTUALMENT ? 
 
_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________ 

 

4.-  FES UNA DESCRIPCIÓ DEL QUADRE DE SIR HUG DE BASKERVILLE. 
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CAPÍTOL 18 I 19 
 

 
1.- ENDREÇA LES FRASES: 
 
CAPÍTOL 18 
 
 SIR HENRY ES PERSEGUIT PER UN GOS GEGANT 

 
HOLMES, WATSON I LESTRADE VIGILAVEN LA CASA 
DELS STAPLETON 

 SIR HENRY ESTAVA A LA CUINA DELS STAPLETON 

 
HOLMES MATA EL GOS QUE ESTAVA ATACANT A SIR 
HENRY 

  

CAPÍTOL 19 
 

 
SIR HENRY ES QUEDA A VIURE A LA MANSIÓ DESPRÉS 
DE FER UN VIATGE 
 

 
HOLMES, WATSON I LESTRADE TROBEN A LA SRA. 
STAPLETON LLIGADA I TANCADA 
 

 
BUSQUEN A STAPLETON PELS AIGUAMOLLS PERÒ NO 
EL TROBEN 

 
LA SRA. STAPLETON EXPLICA QUE EL SEU HOME ÉS UN 
BASKERVILLE, QUE TENIA EL GOS ENSINISTRAT I QUE 
VOLIA MATAR A SIR HENRY 
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2.- TORNA A ESCRIURE LES FRASES COM LES HAS ENDREÇAT 
 
_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________ 

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________ 

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________

_______________________________________________________________________ 
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3. CONTESTA LES SEGÜENTS PREGUNTES 

A) SHERLOCK HOLMES ÉS, SEGURAMENT, EL DETECTIU MÉS 

FAMÓS DE LA HISTÒRIA. VA EXISTIR REALMENT?  O BÉ ÉS 

UN PERSONATGE LITERARI?............................................... 

……………………………………………………………………………………… 

 

B) ON CREUS QUE PASSA L’ACCIÓ ? EN QUINA ÈPOCA? 

QUINS DETALLS T’HO FAN PENSAR? ……………………………….. 

……………………………………………………………………………………….. 

……………………………………………………………………………………….. 

………………………………………………………………………………………… 

……………………………………………………………………………………….. 

C) SHERLOCK HOLMES SEMPRE VA ACOMPANYAT D’UN 

ALTRE PERSONATGE. ES PODIRA DIR QUE SÓN 

INSEPARABLES. QUI ÉS? …………………………………………………. 

……………………………………………………………………………………….. 
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TAMBÉ ÉS DETECTIU?......................................................... 

…………………………………………………………………………………….. 

COM TE L’IMAGINES?......................................................... 

…………………………………………………………………………………….. 

…………………………………………………………………………………….. 

D) HI HA ALGUNS DETALLS QUE CARACTERITZEN SHERLOCK 

HOLMES. ELS PODRIES ESCRIURE?.................................... 

……………………………………………………………………………………….. 

………………………………………………………………………………………… 

……………………………………………………………………………………….. 

……………………………………………………………………………………….. 

……………………………………………………………………………………….. 

 

 
 


